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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 28 martie 2024 cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local al 

municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu 5 zile înainte de data stabilită.  

 Din totalul de 19 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 18 consilieri 

locali. Lipsește nemotivat dna consilier local Ardelean Dana Alina.             

 La ședință participă viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian, secretar general Călin 

Costoiu și funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al Primarului. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 

extraordinare din data de 12 martie 2024 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 

întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. Întrucât nu există obiecții procesul verbal 

este supus la vot și aprobat în unanimitate.     

 Președintele de ședință, dl consilier local Iordăchescu Nicolae Constantin Ioan 

prezintă următorul proiect al ordinii de zi :   

 1.Depunerea jurământului de către dl Nuțiu Cosmin – Ioan a cărui mandat a fost 

validat de către Judecătoria Orăștie prin Încheierea Civilă nr.446/CC/2024. 

 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Acțiune privind serviciile 

sociale pe anul 2024 la nivelul municipiului Orăștie administrate și finanțate din bugetul 

Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 

 3.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Grădinița „Căsuța cu 

Povești” Orăștie a bunurilor mobile achiziţionate în cadrul Proiectului „Extinderea, 

modernizarea și dotarea grădiniței cu program prelungit, str.Luncii, Municipiul Orăștie. 

 4.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Grădinița „Căsuța cu 

Povești” Orăștie a bunurilor mobile achiziţionate în cadrul Proiectului „Construcție și 

dotare creșă nouă, str.Luminii, nr.10, Municipiul Orăștie”. 

 5.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării Concursului de creație literară 

„Dominic Stanca”, ediția a XIV-a. 

 6.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea susținerii activităților din cadrul Cluburilor 

bibliotecii organizate de către Biblioteca Municipală „Sebastian Bornemisa” Orăștie.  

 7.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempțiune pentru 

imobilul monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada Dr.Aurel Vlad, nr.23. 

 8.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei locuințe pentru tineri, 

construită din fonduri ale Agenției Naționale pentru Locuințe situată în municipiul 

Orăștie, str.Pricazului, blocul nr.81, ap.8. 

 9.Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivului de investiții - Extinderea rețelei 

de apă a Municipiului Orăștie în scopul branșării construcțiilor amplasate pe spațiile de 

servicii deținute de KMG Rompetrol Development SRL pe A1 KM 360+500 stângă și 

dreapta, sector Nord. 
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 10.Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Orăștie prin 

Consiliul Local al Municipiului Orăștie cu S.C KMG ROMPETROL DEVELOPMENT 

SRL București. 

 11.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării directe a terenului situat în 

str.Unirii, bl.7 aflat în proprietatea privată a municipiului Orăștie către dna Cazan 

Cornelia – Simona. 

 12.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării directe a terenului situat în 

str.Unirii, nr.141 aflat în proprietatea privată a municipiului Orăștie către dna Perța 

Valeria. 

 13.Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Stație 

tratare apă, înlocuire rețea apă în Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara”. 

 14.Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care alcătuiesc 

domeniul privat al Municipiului Orăștie aprobat prin H.C.L nr.81/2021. 

 15.Proiect de hotărâre privind dezlipirea imobilului înscris în CF 62963 Orăștie 

situat în intravilanul municipiului Orăștie, în cinci loturi. 

 16.Proiect de hotărâre privind dezlipirea imobilului înscris în CF 68480 Orăștie 

situat în intravilanul municipiului Orăștie, în cinci loturi. 

 17.Proiect de hotărâre  privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie nr.179/2023 referitoare la aprobarea Regulamentului de Organizare 

și Funcționare a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,Serviciul județean pentru 

ocrotirea animalelor fără stăpân”, a Caietului de sarcini, a Contractului de delegare a 

gestiunii și stabilirea tarifului de capturare practicat de asociație. 

 18.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei 

Publice Locale Ocolul Silvic „Valea Orăştiei” R.A Orăștie pe anul 2024. 

 19.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării în data de 30 aprilie 2024 a unui 

concert pascal. 

 20.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării manifestării „Maialul Orăştian”, 

ediția a XXVI-a. 

 21.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de asociere între 

Municipiul Orăștie și  SC Autentic Technology & Events SRL Brașov în vederea 

organizării manifestării „Maialul Orăștian”. 

 22.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării Zilei Internaționale a Copilului. 

 23.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării competiției de ciclism pentru 

copii „Noua Generație”, ediția a IV-a. 

 24.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării în data de 06 iunie 2024 a unui 

concert de muzică rock. 

 25.Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din proprietatea 

Statului Român în proprietatea privată a actualilor deținători ai construcțiilor. 

 26.Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri de îmbunătățire a actului de 

transparență decizională respectiv de creștere a gradului de acces al cetățeniilor la 

documente de interes public cu privire la activitatea Primăriei și Consiliului Local al 

municipiului Orăștie. 
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 27.Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în luna 

aprilie 2024. 

 28.Întrebări-interpelări. 

 În afara ordinii de zi, dl primar propune : 

 29.Proiect de hotărâre privind completarea Programului anual al achizițiilor publice 

pentru anul 2024 aprobat prin HCL nr.49/2024. 

 30.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării limitelor imobilului înscris în 

CF nr.67210 Orăștie, proprietatea privată a Municipiului Orăștie.  

 31.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de 

deplasarea unei delegații din municipiul Orăștie în oraşul înfrăţit Sliedrecht - Olanda  în 

perioada 28 mai - 1 iunie 2024.  

 32.Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a 

devizului general pentru obiectivul de investiții „Modernizarea str. Luncii, str. General 

Zănescu, amenajări exterioare bl. 40 strada Gării, alee carosabilă de legătură între str. 

Gării și str. Unirii, amenajări exterioare bloc ANL 81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în 

prelungirea str. Vânătorilor, strada de legătură între str. Unirii și str. Târgului asigurând 

acces la stadion Mecanica cu parcările aferente, tronson strada Crișan și strada de 

legătură între str. Gheorghe Doja și str. Tudor Vladimirescu”, aprobat pentru finanțare 

prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”.  

 33.Proiect de hotărâre  privind dezlipirea imobilului înscris în CF 68558 Orăștie 

situat în intravilanul municipiului Orăștie, în două loturi.  

 34.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului  instituțiilor publice finanțate 

integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2024.  

 35.Discutarea adresei nr.935/27.03.2024 a SC Activitatea Goscom SA Orăștie 

înregistrată sub nr.4618/27.03.2024. 

 Proiectul ordinii de zi împreună cu propunerile ulterioare este supus la vot și 

aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl secretar general Călin Costoiu dă citire 

Încheierii Civile nr.446/CC/2024 a Judecătoriei Orăștie prin care a fost validat mandatul 

de consilier local al dlui Nuțiu Cosmin Ioan. 

 În continuare, dl Nuțiu Cosmin Ioan este invitat să depună jurământul în fața 

Consiliului local. 

 Dl Nuțiu Cosmin Ioan pune mâna atât pe Constituție, cât și pe Biblie, dă citire 

jurământului, după care îl semnează în două exemplare, unul se va păstra la dosarul 

ședinței, iar celălalt i se înmânează dlui consilier local.  

 La punctul al doilea al ordinii de zi sunt prezentate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Acțiune privind serviciile sociale pe anul 

2024 la nivelul municipiului Orăștie administrate și finanțate din bugetul Consiliului 

Local al Municipiului Orăștie. 

 Dna director Oltean Mihaela dă  citire raportului întocmit de Direcția Publică de 

Asistență Socială Orăștie. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta arată că, în comisia pentru învățământ, 

sănătate, activități social-culturale şi culte, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
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 Este adoptată Hotărârea nr.58/2024 privind aprobarea Planului Anual de Acțiune 

privind serviciile sociale pe anul 2024 la nivelul municipiului Orăștie administrate și 

finanțate din bugetul Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 

 În continuare sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind darea în 

folosință gratuită către Grădinița „Căsuța cu Povești” Orăștie a bunurilor mobile 

achiziționate în cadrul Proiectului „Extinderea, modernizarea și dotarea grădiniței cu 

program prelungit, str.Luncii, Municipiul Orăștie. 

 Dna director Oltean Mihaela prezintă raportul întocmit de Direcția Publică de 

Asistență Socială Orăștie. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.59/2024 privind darea în folosință gratuită către Grădinița 

„Căsuța cu Povești” Orăștie a bunurilor mobile achiziționate în cadrul Proiectului 

„Extinderea, modernizarea și dotarea grădiniței cu program prelungit, str.Luncii, 

Municipiul Orăștie. 

 La punctul 4 al ordinii de zi sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită către Grădinița „Căsuța cu Povești” Orăștie a bunurilor 

mobile achiziționate în cadrul Proiectului „Construcție și dotare creșă nouă, str.Luminii, 

nr.10, Municipiul Orăștie”. 

 Dna director Oltean Mihaela prezintă raportul întocmit de Direcția Publică de 

Asistență Socială Orăștie. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.60/2024 privind darea în folosință gratuită către 

Grădinița „Căsuța cu Povești” Orăștie a bunurilor mobile achiziționate în cadrul 

Proiectului „Construcție și dotare creșă nouă, str.Luminii, nr.10, Municipiul Orăștie”.  

 În continuare sunt prezentate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în 

vederea organizării Concursului de creație literară „Dominic Stanca”, ediția a XIV-a. 

 Dna bibliotecar Munteanu Luminița dă citire raportului întocmit de Biblioteca 

Municipală „Sebastian Bornemisa” Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.61/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării Concursului de creație 

literară „Dominic Stanca”, ediția a XIV-a. 

 La punctul 6 al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 

în vederea susținerii activităților din cadrul Cluburilor bibliotecii organizate de către 

Biblioteca Municipală „Sebastian Bornemisa” Orăștie. 
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 Dna bibliotecar Munteanu Luminița prezintă raportul întocmit de Biblioteca 

Municipală „Sebastian Bornemisa” Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi.  

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.62/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea susținerii activităților din cadrul 

Cluburilor bibliotecii organizate de către Biblioteca Municipală „Sebastian Bornemisa” 

Orăștie. 

 În continuare sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

neexercitarea dreptului de preempțiune pentru imobilul monument istoric situat în 

Municipiul Orăștie, strada Dr.Aurel Vlad, nr.23. 

 Dl șef birou Tudorașcu Mircea prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 16 voturi „pentru”, iar doi 

consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.63/2024 privind neexercitarea dreptului de preempțiune 

pentru imobilul monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada Dr.Aurel Vlad, 

nr.23. 

 La punctul 8 al ordinii de zi sunt prezentate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei locuințe pentru tineri, construită din fonduri ale Agenției 

Naționale pentru Locuințe situată în municipiul Orăștie, str.Pricazului, blocul nr.81, ap.8. 

 Dna inspector Opra Ramona dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.64/2024 privind aprobarea vânzării unei locuințe pentru 

tineri, construită din fonduri ale Agenției Naționale pentru Locuințe situată în municipiul 

Orăștie, str.Pricazului, blocul nr.81, ap.8. 

 În continuare sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

aprobarea obiectivului de investiții - Extinderea rețelei de apă a Municipiului Orăștie în 

scopul branșării construcțiilor amplasate pe spațiile de servicii deținute de KMG 

Rompetrol Development SRL pe A1 KM 360+500 stângă și dreapta, sector Nord. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru servicii publice şi comerț, muncă şi protecție socială. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.65/2024 privind aprobarea obiectivului de investiții - 

Extinderea rețelei de apă a Municipiului Orăștie în scopul branșării construcțiilor 
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amplasate pe spațiile de servicii deținute de KMG Rompetrol Development SRL pe A1 

KM 360+500 stângă și dreapta, sector Nord. 

 La punctul 10 al ordinii de zi sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre  

privind aprobarea asocierii Municipiului Orăștie prin Consiliul Local al Municipiului 

Orăștie cu S.C KMG ROMPETROL DEVELOPMENT SRL București. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.66/2024 privind aprobarea asocierii Municipiului 

Orăștie prin Consiliul Local al Municipiului Orăștie cu S.C KMG ROMPETROL 

DEVELOPMENT SRL București. 

 În continuare sunt prezentate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

aprobarea concesionării directe a terenului situat în str.Unirii, bl.7 aflat în proprietatea 

privată a municipiului Orăștie către dna Cazan Cornelia – Simona. 

 Dna inspector Roșu Claudia dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.67/2024 privind aprobarea concesionării directe a terenului 

situat în str.Unirii, bl.7 aflat în proprietatea privată a municipiului Orăștie către dna 

Cazan Cornelia – Simona. 

 La punctul 12 al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea concesionării directe a terenului situat în str.Unirii, nr.141 aflat în 

proprietatea privată a municipiului Orăștie către dna Perța Valeria. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.68/2024 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului situat în str.Unirii, nr.141 aflat în proprietatea privată a municipiului Orăștie 

către dna Perța Valeria. 

 În continuare sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

devizului general pentru obiectivul de investiții „Stație tratare apă, înlocuire rețea apă în 

Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara”. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru servicii publice şi comerț, muncă şi protecție socială. 

 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian propune modificarea articolului 3 al 

proiectului de hotărâre, care va avea următorul cuprins : „Valoarea totală a obiectivului 

de investiții este în cuantum de 24.467.092,22 lei inclusiv TVA, din care suma de 

23.995.764,38 lei reprezentând cheltuieli eligibile va fi suportată din bugetul de stat, iar 
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suma de 471.327,84 lei inclusiv TVA reprezentând cheltuielile neeligibile va fi suportată 

din bugetul local al municipiului Orăștie”. Totodată, precizează că, această modificare se 

impune ca urmare a predării cu titlu gratuit de către operatorul SC Activitatea Goscom 

SA Orăștie a documentației tehnice aferente obiectivului de investiții. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea amendamentului și 

a proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Amendamentul dlui viceprimar se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de 

voturi. 

 Dl secretar general Călin Costoiu menționează faptul că, urmare a aprobării 

amendamentului pe cale de consecință se va modifica și anexa nr.2 la proiectul de 

hotărâre. 

 Proiectul de hotărâre în forma modificată este supus la vot și aprobat în 

unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.69/2024 privind aprobarea studiului de fezabilitate, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general pentru obiectivul de 

investiții „Stație tratare apă, înlocuire rețea apă în Municipiul Orăștie, Județul 

Hunedoara”. 

 La punctul 14 al ordinii de zi sunt prezentate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al 

Municipiului Orăștie aprobat prin H.C.L nr.81/2021. 

 Dna inspector Roșu Claudia dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.70/2024 privind completarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul privat al Municipiului Orăștie aprobat prin H.C.L nr.81/2021. 

 În continuare sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

dezlipirea imobilului înscris în CF 62963 Orăștie situat în intravilanul municipiului 

Orăștie, în cinci loturi. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.71/2024 privind dezlipirea imobilului înscris în  CF 62963 

Orăștie situat în intravilanul municipiului Orăștie, în cinci loturi.  

 La punctul 16 al ordinii de zi sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind dezlipirea imobilului înscris în CF 68480 Orăștie situat în intravilanul 

municipiului Orăștie, în cinci loturi. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 
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 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.72/2024 privind dezlipirea imobilului înscris în            

CF 68480 Orăștie situat în intravilanul municipiului Orăștie, în cinci loturi. 

 În continuare sunt prezentate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Orăștie nr.179/2023 referitoare la 

aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ,,Serviciul județean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”, a Caietului 

de sarcini, a Contractului de delegare a gestiunii și stabilirea tarifului de capturare 

practicat de asociație. 

 Dna inspector Roșu Claudia dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae prezintă raportul de avizare al comisiei 

pentru servicii publice şi comerț, muncă şi protecție socială. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 17 voturi „pentru”, iar un 

consilier local s-a abținut de la vot. 

 La punctul 18 al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei Publice Locale Ocolul 

Silvic „Valea Orăştiei” R.A Orăștie pe anul 2024. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 

 Dl ing.Cristea Ioan, șef al ocolului silvic face o prezentare succintă a bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2024 al regiei publice locale. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.74/2024 privind aprobarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Regiei Publice Locale Ocolul Silvic „Valea Orăştiei” R.A Orăștie pe anul 

2024. 

 În continuare sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre privind alocarea 

unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea 

organizării în data de 30 aprilie 2024 a unui concert pascal. 

 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură „Alexandru 

Grozuță” Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.75/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării în data de 30 aprilie 

2024 a unui concert pascal. 

 La punctul 20 al ordinii de zi sunt prezentate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe 

anul 2024 în vederea organizării manifestării „Maialul Orăştian”, ediția a XXVI-a. 

 Dl referent Pistol Eugen dă citire raportului întocmit de Casa de Cultură 

„Alexandru Grozuță” Orăștie. 
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 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius consideră că, această mare sărbătoare a 

orăștienilor ar trebui să fie depolitizată.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.76/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării manifestării „Maialul 

Orăştian”, ediția a XXVI-a. 

 În continuare sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

aprobarea încheierii unui contract de asociere între Municipiul Orăștie și SC Autentic 

Technology & Events SRL Brașov în vederea organizării manifestării „Maialul 

Orăștian”. 

 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură „Alexandru 

Grozuță” Orăștie. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru învăţământ, sănătate, activităţi social-culturale şi culte.  

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă de ce anul acesta se solicită alocarea unei 

sume atât de mari comparativ cu sumele alocate în alți ani, este aceeași încercare an de an 

de a jigni inteligența oamenilor din orașul nostru și își merita soarta până la urma toți, din 

păcate orașul este din ce în ce mai gol, mai pustiu și mai prăpădit, fiindcă nu suntem în 

stare să ne trezim, ne place circul, ne place prosteala, iar pentru asta cine împarte banii își 

asigura așa zisele petreceri pe banii oamenilor, de ce este suma așa mare, este pentru 

alegerea pe încă patru ani a puterii. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta este de părere că, dl Pistol Eugen ar trebui să 

vină anul viitor cu studii comparative cu ce preț fac alte localități zilele orașului. 

 Dl referent Pistol Eugen menționează că, bugetul alocat pentru manifestarea „Zilele 

Devei” este cât al Casei de Cultură Orăștie  pe un an de zile. 

 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian arată că, anul acesta se alocă mai mulți 

bani, deoarece se împlinesc 800 de ani de atestare documentară a urbei și este părerea 

dlui consilier local Bota Adrian că suntem cu toții proști și ne simțim jigniți și dorește să 

se dezică de ceea ce a afirmat acesta și să nu uite că la proiectul de hotărâre anterior au 

aprobat și dânșii suma pentru organizarea Maialului Orăștian  pe care acum o consideră 

prea mare. De asemenea, arată că, un alt argument este acela ca majoritatea locuitorilor 

din Orăștie își doresc diferite activități culturale și atunci s-a considerat necesară alocarea 

unei sume pentru diferite activități culturale, sportive, artistice. La această manifestare, 

muzica este de diferite genuri fiecare dintre noi avem anumite preferințe și încercăm să 

mulțumim pe toată lumea, de aceea în fiecare zi este alt gen de muzică și ne dorim 

diversificarea activităților și de ce este această sumă, anul acesta artiștii profită de faptul 

că sunt toate alegerile și până la sfârșitul lunii februarie nu au transmis care sunt 

onorariile pe care le cer, de aceea am fost obligați într-un fel să aprobăm acest 

parteneriat, pentru că, dacă nu îl avem artiștii merg și încheie un contract cu o altă firmă 

care da poate mai mulți bani, deci onorariile sunt foarte mari. Totodată, menționează 

faptul că, anul trecut unii dintre artiștii locali au cerut sume foarte mari, noi ne-am dorit 

să îi ajutam și să îi promovăm, dar pretențiile lor financiare au fost destul de mari. 

 Dl consilier local Bota Adrian este de părere că, este un discurs politic tot ceea ce a 

spus dl viceprimar, nu pentru noi că nu ne poate convinge, dar dacă sunt așa de corecți și 

se gândesc doar la cetățeni și la distracția lor ca să se simtă toată lumea bine, atunci să o 
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facem fără dl Bălan și consilieri locali pe scenă, fără milogeli prin care să mulțumim dlui 

primar, banii sunt ai orașului și ai oamenilor, nu ai dlui primar. 

 Dl consilier local Ionică Mircea dorește să sublinieze încă o dată că anul acesta se 

împlinesc opt secole de atestare documentară și din această perspectivă este un an special, 

monografia a costat destul de mult a fost un efort destul de mare și este clar că într-un 

asemenea an se vor cheltui mai multe fonduri inclusiv pentru spectacole și i se pare logic 

acest lucru. 

 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora este de părere că, i se pare un lucru 

normal ca edilul municipiului să spună trei cuvinte cu ocazia manifestărilor și a făcut-o în 

fiecare an, anul acesta de ce să nu o facă, nu înțelege de unde ideea aceasta. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie îl întreabă pe dl referent Pistol Eugen, dacă în 

contractul de asociere este specificata subcontractarea, fiindcă a auzit de la firmele care 

au fast-food-uri, se pare că, pentru a putea participa și ei trebuie să plătească o anumită 

sumă de bani firmei organizatoare, care se pare că își recuperează cu vârf și îndesat cei 

150.000 lei încasând acești bani de la comercianții noștri și ar fi fost normal să îi 

sprijinim în primul rând pe aceștia. 

 Dl referent Pistol Eugen menționează că, în contractul de asociere avem prevăzute 

niște puncte, firma care vine cu o sumă mai mare decât noi își impune ce dorește să facă, 

nu putem să îi spunem noi. De asemenea, arată că, există un regulament de desfășurare a 

Maialului în care se precizează că, inclusiv cei care sunt din localitate sunt promovați, dar 

trebuie să vândă anumite produse cu care vine organizatorul. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie este de părere că, nu este normal să îi 

defavorizam pe comercianții locali și a înțeles de la cei care au fost anul trecut că anul 

acesta taxa ar fi dublă. 

 Dl secretar general Calin Costoiu intervine și precizează ca, de unde au înțeles 

aceștia acest lucru, fiindcă nu s-a stabilit nimic. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arata că, ținând cont de ceea ce a spus dl consilier 

local Bota Adrian și care va candida pentru funcția de primar și dacă doamne ferește 

orăștienii sunt proști și va ieși primar dorește să îl întrebe dacă peste un an când va fi 

Maialul se va sui sau nu pe scenă. 

 Dl consilier local Bota Adrian îi răspunde dlui consilier local Jula Radu Ioan 

precizând că, niciodată. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie se adresează dlui referent Pistol Eugen și arata că, 

acesta a spus ca organizatorul își va impune spre vânzare produsele lui, deci să înțeleagă 

ca un comerciant local va trebui să vândă berea Csiki Sor sau al sortiment de bere, iar 

acest lucru nu i se pare normal, comercianții locali au produsele lor pe care doresc să le 

vândă. 

 Dl referent Pistol Eugen menționează faptul că, organizatorul probabil are contract 

cu un anume producător și așa se procedează oriunde în lume.  

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 13 voturi „pentru”, iar cinci 

consilierii locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.77/2024 privind aprobarea încheierii unui contract de 

asociere între Municipiul Orăștie și SC Autentic Technology & Events SRL Brașov în 

vederea organizării manifestării „Maialul Orăștian”. 

 La punctul 22 al ordinii de zi sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 

în vederea organizării Zilei Internaționale a Copilului. 
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 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură ”Alexandru 

Grozuță” Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.78/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării Zilei Internaționale a 

Copilului. 

 În continuare sunt prezentate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în 

vederea organizării competiției de ciclism pentru copii „Noua Generație”, ediția a IV-a. 

 Dl referent Pistol Eugen dă citire raportului întocmit de Casa de Cultură 

„Alexandru Grozuță” Orăștie. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.79/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării competiției de ciclism 

pentru copii „Noua Generație”, ediția a IV-a. 

 La punctul 24 al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 

în vederea organizării în data de 06 iunie 2024 a unui concert de muzică rock. 

 Dl referent Pistol Eugen prezintă raportul întocmit de Casa de Cultură „Alexandru 

Grozuță” Orăștie. 

 Dl consilier Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.80/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea organizării în data de 06 iunie 2024 

a unui concert de muzică rock. 

 În continuare sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

propunerea de trecere a unor terenuri din proprietatea Statului Român în proprietatea 

privată a actualilor deținători ai construcțiilor. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.81/2024 privind propunerea de trecere a unor terenuri din 

proprietatea Statului Român în proprietatea privată a actualilor deținători ai construcțiilor. 
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 La punctul 26 al ordinii de zi, dl consilier local Secui Adrian Iulian prezintă 

motivele inițierii împreună cu dl consilier local Zvîncă Mihai Caius a proiectului de 

hotărâre privind aprobarea unor măsuri de îmbunătățire a actului de transparență 

decizională respectiv de creștere a gradului de acces al cetățeniilor la documente de 

interes public cu privire la activitatea Primăriei și Consiliului Local al municipiului 

Orăștie. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius precizează că, indiferent de culoarea politică 

în toate orașele mari din Romania există această modalitate de transmitere a ședințelor de 

consiliu, din zona noastră amintește localitățile Deva, Alba-Iulia, Sebeș, Simeria și 

Consiliul Județean Hunedoara, iar noi ca și consilieri locali trebuie să venim către 

cetățeni cu transparentizarea actului administrativ, nu este un lucru nou și se practică în 

zona Orăștiei. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian menționează faptul că, ședințele consiliului 

local sunt publice, poate să participe oricine, poate să participe presa, exista un proces 

verbal al ședinței, dacă se va înregistra ședința își mai are rost procesul verbal. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, își mai are rost și a vorbit cu o 

grămadă de oameni care efectiv vor să urmărească ședințele pe internet, unii dintre ei 

sunt la serviciu și nu pot participa fizic. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț întreabă dacă este necesară și alocarea unei 

sume de bani în acest scop. 

 Dl consilier local Zvinca Mihai Caius precizează că, poate să facă oricine aceasta 

operațiune, avem compartiment IT în cadrul primăriei, este nevoie de o cameră care va 

transmite live, așa cum au peste tot în județul nostru și care costă mai puțin decât un coș 

de gunoi, am aprobat achiziționarea a 4 coșuri de gunoi cu 6.000 lei. În alte cazuri, cum 

este la Consiliul Județean, există contracte cu instituții media, care vin chiar două-trei 

odată și fiecare transmite, nu noi trebuie să hotărâm ca și U.S.R, consiliul local trebuie să 

vină spre cetățeni cu transparentizarea, se practică, în anul 2019 a apărut OUG nr.57/2019 

în care se prevede clar acest lucru că se transmite și pe internet, iar partea cu banii este 

cea mai mică problemă. 

 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian intervine și precizează că, este cea mai mare 

problemă, fiindcă nu sunt prevăzuți bani în buget în acest scop. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, de patru ani tot cu pretextul acesta 

se vine că nu sunt prinși bani în buget, la fiecare ședință avem rectificări de buget prin 

care se mută bani de la un obiectiv la altul. De asemenea, menționează că, Primăria 

Orașului Simeria are angajată o persoană pe IT, au instalată o cameră cu care se vine la 

ședințe și o pornește. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie este de părere că, ideea este clară, dacă nu se vrea 

de către partea majoritară nu se face cu toate că, în unele județe au venit ordine din partea 

prefecturilor că se impune acest procedeu, ori cu o cameră se poate transmite pe site-ul 

primăriei și nu înțelege de ce se teme domnii majoritari și se găsesc tot felul de motive, ca 

nu avem bani, dacă se vrea se poate găsi suma necesară, care se poate lua de la un alt 

obiectiv. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie arată că, atunci când avem ședințe online se 

pare că acestea se înregistrează, dacă este așa ședințele se pot posta ulterior pe Facebook. 
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 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius este de părere că, nu neapărat pe Facebook, 

cel mai bine ar fi să se posteze pe pagina de internet a primăriei. 

 Dl director Stănilă Marius menționează faptul că, există o prevedere legală cu 

privire la achiziția de aparatură de birotică, mai exact art. III, alin.(1), lit. b) din O.U.G 

nr.34/2023, care ne interzice achiziționarea de aparatură de birotică, așa cum sunt 

prevăzute în grupa 3 „Mobilier, aparatură birotică, sisteme de protecție a valorilor umane 

și materiale și alte active corporale”, subgrupele 3.1 „Mobilier” și 3.2 „Aparatură 

birotică” din cadrul Hotărârii  Guvernului nr.2139/2004, unde sunt prevăzute aparate de 

proiecție, aparate de citit microfilme, telecomunicații de birou, aparate telefonice, 

instalații de comandă prin radio, etc.    

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian intervine și arată că, nu se încadrează cu ceea 

ce dezbatem. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae precizează că, în urmă cu 2-3 luni a ridicat o 

problemă în consiliu local, depinde cine filmează și in ce scop, dacă este de bună-credință 

și prezinta lucrurile exact cum sunt, nu este nicio problemă, dar dacă manipulăm publicul 

atunci devine o problemă și în acest sens menționează că, într-un ziar a apărut fiind 

prezentate altfel. 

 Dl consilier local Bota Adrian intervine și arată că, ce ziar, aici vorbim de 

transmisie live, ce să manipulezi, când aceasta se transmite în direct. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, într-o transmisie live, se poate 

întrerupe ceea ce se discută, deci la nivelul tehnologiei de astăzi se poate. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian menționează că, atunci transmisiunea nu mai 

este live. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae precizează că, persoana care a făcut 

manipularea, aceasta a primit materialele electronic ca și noi. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, s-a ridicat problema banilor, deci nu 

mai suntem în urma cu 20 de ani, când erau alte condiții de a transmite și costurile erau 

astronomice, acum cu orice telefon se poate filma și se poate face o transmisie de calitate 

și cu costuri minimale. Dansul se adresează dlui viceprimar și îl întreabă dacă este de 

acord cu transmiterea live a ședințelor sau nu. 

 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian îi răspunde dlui consilier local Secui Adrian 

Iulian, precizând că nu este de acord. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian solicită se consemneze nominal votul 

consilierilor locali. 

 Acesta se supune la vot fiind consemnate 8 voturi „pentru” consilierii locali 

Aleonescu Liorean, Bota Adrian, Bulz Dionisie, Kadar Alexandru, Moldovan Simina 

Liana, Secui Adrian Iulian, Suciu Nicolae Ilie și Zvîncă Mihai Caius, un vot „împotrivă”, 

dl Hendrea Ovidiu Cristian, iar 9 consilieri locali s-au abținut de la vot, consilierii locali 

Bota Mirela Nicoleta, Cîndea Lenuța Aurelia, Giurgiu Margareta, Ionică Mircea, 

Iordăchescu Nicolae, Jula Radu Ioan, Nuțiu Cosmin Ioan, Petre Radu Onuț și Sîrbu 

Florina Eleonora. 

 În continuare sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind alegerea 

dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință 

care va conduce ședințele în luna aprilie 2024. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 
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 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Președintele de ședință solicită consilierilor locali să facă propuneri nominale 

pentru alegerea președintelui de ședință, care va conduce ședințele în luna aprilie 2024. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia o propune pe dna consilier local 

Moldovan Simina Liana. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea propunerii și a 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Propunerea dnei consilier local Cîndea Lenuța Aurelia se supune la vot și se aprobă 

cu unanimitate de voturi.  

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Este adoptată Hotărârea nr.82/2024 privind alegerea dintre membrii Consiliului 

Local al Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în 

luna aprilie 2024. 

 La punctul 29 al ordinii de zi sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind completarea Programului anual al achizițiilor publice pentru anul 2024 aprobat 

prin HCL nr.49/2024. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă ca și procedură, sumele respective sunt 

prevăzute în bugetul local, inclusiv „Servicii de transport pe ruta Barcea-Orăștie”. I se 

răspunde de către dl director Stănilă Marius care precizează că suma este prevăzută cu 

această destinație în bugetul local. 

 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și menționează că, la solicitarea noastră 

avem 10 deținuți care desfășoară diferite activități pe raza municipiului, contracost 

bineînțeles și una dintre obligații este aceea de ai aduce și ai duce înapoi și este un 

transport special cu asigurarea pazei acestora.   

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.83/2024 privind completarea Programului anual al 

achizițiilor publice pentru anul 2024 aprobat prin HCL nr.49/2024. 

 În continuare sunt prezentate motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

aprobarea modificării limitelor imobilului înscris în CF nr.67210 Orăștie, proprietatea 

privată a Municipiului Orăștie. 

 Dna inspector Roșu Claudia dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.84/2024 privind aprobarea modificării limitelor imobilului 

înscris în CF nr.67210 Orăștie, proprietatea privată a Municipiului Orăștie. 

 La punctul 31 al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2024 

în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de deplasarea unei delegații din municipiul 

Orăștie în oraşul înfrăţit Sliedrecht - Olanda  în perioada 28 mai - 1 iunie 2024. 
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 Dna șef birou Doboș Carmen prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică  - 

Biroul Dezvoltare Durabilă și Relații Internaționale. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta întreabă cum s-a făcut selecția unității de 

învățământ, sunt și școlile gimnaziale și Liceul Teoretic „Aurel Vlaicu” unde există profil 

de chimie-biologie. 

 Dna șef birou Doboș Carmen precizează că, în Olanda există foarte multe școli de 

meserii motiv pentru care s-a închegat o colaborare bună între partea olandeză care are 

școli cu profil de meserii și Liceul Tehnologic „Nicolaus Olahus”, care are secții de 

meserii și așa s-a stabilit o colaborare între cele două părți. În anul 2026 ne vom  adresa 

Liceului Teoretic „Aurel Vlaicu” și vom continua colaborarea cu autoritățile olandeze pe 

această linie directoare. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.85/2024 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2024 în vederea suportării cheltuielilor ocazionate 

de deplasarea unei delegații din municipiul Orăștie în oraşul înfrăţit Sliedrecht - Olanda  

în perioada 28 mai - 1 iunie 2024. 

 În continuare sunt expuse motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de 

investiții „Modernizarea str. Luncii, str. General Zănescu, amenajări exterioare bl. 40 

strada Gării, alee carosabilă de legătură între str. Gării și str. Unirii, amenajări exterioare 

bloc ANL 81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în prelungirea str. Vânătorilor, strada de 

legătură între str. Unirii și str. Târgului asigurând acces la stadion Mecanica cu parcările 

aferente, tronson strada Crișan și strada de legătură între str. Gheorghe Doja și str. Tudor 

Vladimirescu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 

Saligny”. 

 Dșoara șef birou Gîrdea Bianca prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – 

Biroul Implementare Proiecte. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.86/2024 privind actualizarea indicatorilor tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Modernizarea str. Luncii, 

str. General Zănescu, amenajări exterioare bl. 40 strada Gării, alee carosabilă de legătură 

între str. Gării și str. Unirii, amenajări exterioare bloc ANL 81-82-str. Pricazului, alee 

carosabilă în prelungirea str. Vânătorilor, strada de legătură între str. Unirii și str. 

Târgului asigurând acces la stadion Mecanica cu parcările aferente, tronson strada Crișan 

și strada de legătură între str. Gheorghe Doja și str. Tudor Vladimirescu”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 

 La punctul 33 al ordinii de zi sunt prezentate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind dezlipirea imobilului înscris în CF 68558 Orăștie situat în intravilanul 

municipiului Orăștie, în două loturi. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 
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 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.87/2024 privind dezlipirea imobilului înscris în             

CF 68558 Orăștie situat în intravilanul municipiului Orăștie, în două loturi. 

 La punctul 34 al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind rectificarea bugetului instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii pe anul 2024. 

 Dna director Căstăian Dina prezintă raportul întocmit de Direcția Economică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.88/2024 privind rectificarea bugetului instituțiilor publice 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2024. 

 În continuare, dl secretar general Călin Costoiu dă citire adresei nr.935/27.03.2024 

a SC Activitatea Goscom SA Orăștie înregistrată sub nr.4618/27.03.2024 cu privire la 

contractul încheiat între SC Activitatea Goscom SA Orăștie și SC Aqua Ecoenerg SRL 

Simeria care are ca obiect transportul surplusului de apă brută pentru microhidrocentrala 

situată în str.Horea. SC Aqua Ecoenerg SRL solicită prelungirea contractului încheiat cu 

SC Activitatea Goscom SA Orăștie pe o perioada de cinci ani. În acest SC Activitatea 

Goscom SA Orăștie ne cere părerea cu privire la acest fapt, după cum urmează :              

1). Dacă Municipiul Orăștie intenționează sa achiziționeze microhidrocentrala de la           

SC Aqua Ecoenerg SRL Simeria, cu  privire la acest aspect ne-am exprimat punctul de 

vedere că nu există un interes din partea noastră de a o achiziționa, 2). Dacă considerați 

că prin semnarea actului adițional de prelungire a duratei contractuale pe o durata de 5 

ani   s-ar aduce în vreun fel atingere intereselor  Municipiului Orăștie și ale Consiliului 

Local Orăștie, 3). Dacă avem în următorii ani planificate obiective de investiții în zonă, 

care ar putea fi stânjenite în vreun fel de respectarea obligațiilor contractuale asumate de           

SC Activitatea Goscom SA Orăștie prin prezentul contract, în sensul prelungirii cu 5 ani 

și 4). Daca doriți ca SC Activitatea Goscom SA Orăștie să impună, o dată cu semnarea 

actului adițional, respectarea și a altor obligații contractuale de către cealaltă parte 

contractantă, iar în caz afirmativ să precizam care sunt acestea. 

 Președintele de ședință îi dă cuvântul dlui Kiszely Fabius Tiberiu, director al         

SC Activitatea Goscom SA Orăștie care precizează că, este vorba de o exploatare 

energetică privată, dar apa ajunge la microhidrocentrală care este pe domeniul public, 

fiindcă conducta de aducțiune este publica, au existat niște hotărâri de consiliu de local 

prin 2011-2012 prin care s-a aprobat această chestiune, iar prin efectul acestei aprobări        

SC Activitatea Goscom SA  a încheiat un contract de servicii de transport. Totodată, arată 

că, problema aceasta este o chestiune de oportunitate, ce dorește actualul consiliul local 

sau cel viitor să facă cu această investiție, de aceea am făcut această adresă, fiindcă noi ca 

și operator nu putem hotărî cu privire la patrimoniul public este de competența consiliului 

local să hotărască în această chestiune. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan întreabă dacă se merită pentru SC Activitatea 

Goscom SA Orăștie acest contract. I se răspunde de către dl director care arată că,       
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dintr-un anumit punct de vedere da, dar problema o reprezintă conducta care este foarte 

veche și care nu mai corespunde cerințelor de mediu. În acest sens se va depune un 

proiect de finanțare de către primărie și săptămâna viitoare urmează să fie supuși 

aprobării indicatorii tehnico-economici și studiul de fezabilitate cu privire la sistemul de 

captare, transport, tratare și înmagazinare apă.  

 Dl consilier local Bulz Dionisie ar dori să știe dacă acest serviciu de transport este 

făcut de firma care are microhidrocentrala, de SC Activitatea Goscom SA sau de un terț. 

 Dl director Kiszely Fabius precizează că, acel serviciu de transport este o conductă 

pe care vine o anumita cantitate de apă, sursa de apă de la Sibișel pe care o luăm de la 

Apele Române, care merge prin conductă către stația de tratare și către 

microhidrocentrală, SC Aqua Ecoenerg SRL plătește către Apele Române partea lui de 

apă brută pe care o folosește și plătește și către noi ca operator un fel de redevență, deci o 

taxă cum că trece apa prin conducta respectivă având în vedere că administrarea și 

mentenanța o facem noi. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie întreabă dacă contractul respectiv mai este în 

termen sau a expirat. I se răspunde de către dl director Kiszely care arată că, contractul va 

expira în cursul lunii aprilie, dar consiliul local în calitate de proprietar al patrimoniului 

va trebui să hotărască dacă se continuă sau nu, a fost o oportunitate în anul 2012 și acum 

trebuie discutat dacă mai există această oportunitate. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie îl întreabă pe dl director Kiszely Fabius ce 

facem în situația în care avem contractul expirat, trebuie să ne spună ce trebuie făcut pe 

mai departe. 

 Dl director Kiszely Fabius precizează că, la debitele pe care le folosim în prezent 

poate să existe o asemenea coexistență, mai este și o problemă de exploatare, fiindcă nu 

poate să meargă și să oprească conducta și apoi sa o reporneascp sunt mai multe lucruri 

care intervin care ne-ar avantaja într-un sens, dar pe de altă parte nici debitele nu sunt atât 

de mari încât să asigure o funcționare foarte bună, deci microhidrocentrala practic 

funcționează cu debitul de apă care rămâne de la stația de tratare a apei. În condițiile în 

care vom face o altă conductă atunci lucrurile se schimbă, se vor schimba captările vom 

face o decantare în amonte, condițiile de alimentare a municipiului Orăștie vor fi cu totul 

altele, traseul nu va mai fi pe str.Horea, ci pe str.Crișan.        

 La ultimul punct al ordinii de zi, „Întrebări-interpelări”, dl consilier local Bulz 

Dionisie arată că, a verificat ceea ce a susținut dl referent Pistol Eugen, iar în contractul 

de asociere nu scrie nimic referitor la condițiile de subînchiriere, ne-a aburit că este 

prevăzut, nu este specificat ca organizatorul le poate impune comercianților ce să vândă 

și nu i se pare normal ce se întâmplă din acest punct de vedere. 

 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie menționează că, se pare că, firma organizatoare 

își scoate câștigul cu prisosință din subînchirierii.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, altfel nu ar organiza această 

manifestare, este logic să fie așa, cine vine să ne facă un spectacol fără să câștige nimic, 

așa se procedează peste tot în țară. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, s-a discutat în urmă cu câteva luni 

că se va constitui o comisie din câțiva consilieri locali, care să verifice care este modul de 

derulare a contractului cu Episcopia Devei si Hunedoarei cu privire la imobilul care le-a 

fost dat în folosință gratuita, care este stadiul lucrărilor și ce doresc sa facă în continuare. 

 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și precizează ca, nu știe care este 

situația la momentul actual, se va informa în acest sens și în următoarea ședință se va 

prezenta un punct de vedere. 
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 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian arată că, din câte își amintește în hotărârea 

de consiliu local este specificat că, daca în termen de 12 luni nu sunt demarate lucrările, 

contractul se va rezilia de drept. 

 Dl secretar general menționează că, dl consilier local Zvîncă Mihai Caius dorește să 

știe dacă s-a încheiat contractul de comodat între Municipiul Orăștie și Episcopia Devei 

și Hunedoarei. 

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

               Președinte de ședință,                                                     Secretar General,                                                    

IORDĂCHESCU Nicolae Constantin Ioan                    jr.Călin COSTOIU 

 

 

 


